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Sorin	Constantinescu,	CEO	PokerFest,	a	publicat	mai	multe	fotografii	pe	Facebook	care	au	stârnit	controverse.

Este	vorba	despre	niște	imagini	care	arătau	mai	multe	aparate	electronice	de	jocuri	de	noroc,	cunoscute	sub	numele	de	"păcănele"
în	Parlament.	Cum	era	de	așteptat,	au	început	glumele	pe	seama	respectivelor	fotografii.

Păcănele,	imaginea	ZILEI	din	Parlament.	Oamenii	au	crezut	că	e	Photoshop

Descriere	foto:



De	 altfel,	 o	 postare	 pe	 site-ul	 Reddit	 a	 anunțat	 că:	 "Jocuri	 Slot	Machine	 au	 fost	 instalate	 în	 Palatul	 Parlamentului	 din	 România".
Imaginea	postată	părea	ireală,	cu	"păcănelele"	aliniate	într-o	sală	uriașă,	printre	coloanele	de	marmură,	dar	este	100%	reală.	

Explicația	era	destul	de	simplă,	dar	greu	de	imaginat	pentru	mulți.	Aparatele	au	ajuns	în	Palatul	Parlamentului	cu	ocazia	organizării
în	acest	spațiu	a	"CRG8	–	Conferința	Română	de	Gambling".

A	fost	mai	mare	eveniment	anual	al	industriei	de	gambling	din	Europa	Centrală	şi	de	Est.	Această	a	opta	ediţie	a	CRG,	conferinţă	cu
caracter	regional	a	domeniului	jocurilor	de	noroc,	s-a	desfăşurat	sub	deviza	"Ready	for	the	Gambling	of	Tomorrow".
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